
Tisztelt Képviselő-testület!

A  nyári  időszak  leginkább  a  vendéglátóipari  egységek  és  a  választók  közötti  párbeszéd
megteremtésére  irányuló  lépésekről,  egyeztetésekről  szólt  a  számomra,  mint  demokratikus
innovációs  tanácsnok.  A  COVID  kvázi  nyugalmasabb  időszaka  mind  a  lakókat,  mind  a
vendéglátóipari helyiségek látogatóit „elszoktatták” a bel-budai szinten tartható nyüzsgéstől:

o a  vendégek  nagyon  sok  esetben  a  felszabadultságérzés  miatt

kontrollálhatatlanul viselkednek,
o a  vendéglátóhelyek  próbálják  őket  valahogy  kordában  tartani,  de  félve  a

bevételkieséstől, nem elég határozottak
o a lakók pedig ezt egyre nehezebben viselik és egyre több a panasz.

Ez  az  egész  gyakorlatilag  egy  kisebb  belháborúhoz  vezet:  a  lakosság  a  vendéglátósokra
mutogat, a vendéglátós a vendégre, a vendég meg csak a pillanatban él és nem igazán érdekli
semmi.  Ennek  folyománya  lett  több  mediálás,  egyeztetés  a  felek  között,  a  Közterület-
Felügyelet  és a Rendőrség bevonása, szorosabb kapcsolat a lakókkal, vendéglátóhelyekkel,
közös  képviselőkkel.  Heti,  sokszor  napi  szinten  kellett  lépéseket  tenni  egy
kiegyensúlyozottabb Bel-Újbuda felé.

Mint tanácsnok ezt az egészet azért  tartom nagyon fontosnak, mert – ahogyan ezt mind a
lakók, mind a vendéglátósok nagy része is kiemelte – eddig senki nem foglalkozott  azzal,
hogy az Újbuda központjában kialakult „kis bulinegyed” szereplőivel leüljön, és megpróbálja
a  feleket  valamilyen  konszenzusos  megoldás  felé  terelni.  Bár  sokszor  van,  hogy  ez  nem
sikerül, de elindult  egy olyan párbeszéd a felek között,  ami segíthet a nagyobb problémák
megoldásában, elkerülésében.
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